
ZÁPIS 

 

 

z jednání Myslivecké rady ČMMJ pobočného spolku v Ústí nad Labem, které se konalo dne 1.9.2020        
na sekretariátu OMS v Ústí nad Labem 

 
 
Přítomni: Ing. B. Freiberg,  J. Frýbová,  H. Machačová, E. Pekara, , Ing. V. Šutera,  
Omluveni: Ing. V. Černil, J. Hokeš, Petr Nowak, P. Růžička 
 
 
Program jednání: 
1. Kontrola plnění úkolů z posledního jednání 
2. Ustanovení komisí MR 

3. Spolupráce s jinými MS 

4. Účetnictví pro OMS 
5. Různé 

 
Ad 1/ Zápis z posledního jednání byl schválen. 

 

 
Ad 2/ Ustanovení komisí MR – přítomní MR se shodli na složení komisí následovně: 
Předseda OMS:     Ing. Bohumír Freiberg 
Místopředseda OMS:    Ing. Václav Šutera 
Předseda ekonomické komise:  Helena Machačová 
Předseda kynologické komise:  Jaroslava Frýbová 
Předseda střelecké komise:   Jaroslav Hokeš 
Předseda kulturně-propagační komise: Pavel Růžička 
Předseda komise pro práci s dětmi:   Petr Nowak 
Předseda ekologické komise:   Ing. Václav Šutera 
Změny v statutárních osobách je potřeba oznámit na soud a zajistit tak zápis do obchodního rejstříku.  
 
Ad 3/ Spolupráce s jinými MS - Ing. Bohumír Freiberg navrhuje pozvat k diskusi předsedy MS, kteří jsou 
členové ČMMJ k jednání o propagaci ČMMJ. 
 
Ad 4/ Účetnictví pro OMS – na základě odstoupení Ing. Pavla Adama od smlouvy na zpracování účetnictví a 
to zpětně k 31.12.2019, bylo dohodnuto, že nově od 1.1.2020 bude tuto činnost vykonávat paní Helena 
Machačová. MR schválila zakoupení účetního SW na zpracování účetnictví v hodnotě cca 3500,- Kč s licencí 
pro OMS Ústí nad Labem. Návrh smlouvy na zpracování účetnictví vypracuje a předloží Helena Machačová 
na příští MR ke schválení. 
 

Ad 5/ Různé: 

• Pozůstalost po MUDr. Trefným – část trofejí bude věnována do Muzea, zajišťuje Ing. B. Freiberg 

• Krajská koordinační rada projednala volby do MR za Ústecký kraj. Zajišťuje Ing.V. Šutera 
• Setkání jelenářů na zámku Libouchec spolu s redakcí Světa myslivosti, Polesím Střekov a MS Liščí 

kámen Libouchec proběhlo 29.8.2020 
• MR odsouhlasila úhradu faktury za nákup nového notebooku a zakoupení myši 

• Do příští MR zajistit úpravu webu, aktualizovat informace 

• Pan Emil Pekara zajistí zprávy odborných komisí (ze Sněmu) k uložení na web 
 
 

Zapsala: Helena Machačová a jednatel Emil Pekara 


